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Abstract (en)
The device has a spray gun (1) with a spray gun fixation unit for fixing the spray gun on an aerosol container containing a pressurized paint. The
device has a paint pulverizing channel (3) in communication with an outlet valve (4) of the container and with a paint pulverizing nozzle (6). Channel
opening/closing units are controlled by detent operating devices (8, 9). The valve has an actuator device (10), which is made under a shape of a
perpendicular tube at direction of the channel, and has a tight support collar on an end of the valve.

Abstract (fr)
- L'objet de I'invention est un dispositif de peinture a pistolet comportant un pistolet (1), muni de moyens de fixation du pistolet sur un récipient
aérosol (5), contenant une peinture sous pression, et comportant un canal (3) de pulvérisation de la peinture, en communication, d'une part
avec une valve (4) de sortie du récipient et, d'autre part avec une buse (6) de pulvérisation de la peinture, le dispositif comportant des moyens
d'ouverture/fermeture du canal commandés par un dispositif de manoeuvre (8, 9) et comportant un dispositif actionneur (10) de la valve.
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